



විදේශ සම්පත් දෙපාර්තමේන්තුව  
வெளிநாட்டு வளங்கள் திணைக்களம்  
Department of External Resources

මුදල්, ක්‍රමසම්පාදන සහ ආර්ථික සංවර්ධන අමාත්‍යාංශය  
வெள்தேசத் துறை (3 වැනි මහල), කැ.පෙ. 277, කොළඹ 00100, ශ්‍රී ලංකාව  
நதி, திட்டமிடல் மற்றும் பொருளாதார அபிவிருத்தி அமைச்சு  
செயலகம் (3 ஆம் மாடி), த. பெ. இல. 277, கொழும்பு 00100, இலங்கை  
Ministry of Finance, Planning and Economic Development  
The Secretariat (3<sup>rd</sup> Floor), P.O. Box 277, Colombo 00100, Sri Lanka

Website: www.erd.gov.lk

e-mail: info@erd.gov.lk

මගේ අංකය  
எனது இல  
My No

TA/CHI/L/HUST/01/25

ඔබේ අංකය  
உமது இல  
Your No

දිනය  
திகதி  
Date

11<sup>th</sup> March 2025

Secretary to the President / Presidential Secretariat  
Secretary to the Prime Minister / Prime Minister's Office  
Secretary to the Cabinet / Cabinet Office  
Secretary General to the Parliament / The Parliament of Sri Lanka  
Secretaries / All Ministries  
Auditor General / National Audit Office  
Chairmen / All Independent Commissions

Attn: Officer In-Charge Foreign Trainings

Promotion of "Youth of Excellence Scheme of China Programme" at Huazhong University of Science and Technology for Sri Lankan Students – Masters Programme

Government of the People's Republic of China has invited nominations from the eligible government officials for the above scholarship programme. The details of the programme and other required information are available at ERD website ([www.erd.gov.lk](http://www.erd.gov.lk)).

We would highly appreciate, if you could instruct the relevant officials to circulate this programme among the Departments/Divisions/Institutes under your purview, and register online on or before 20th March 2025 for the programme as stipulated in the course details. (The online registration is available at ([www.campuschina.org](http://www.campuschina.org)))

Kindly submit nominations to the Department of External Resources (ERD) with the following documents on or before 21<sup>st</sup> March 2025 for onward submission.

- Nomination Letter (from the relevant ministry)
- Application Form with other required documents (Original & a Copy)
- Physical Examination Form (can be downloaded from the ERD website: [www.erd.gov.lk](http://www.erd.gov.lk))
- ERD Form (can be downloaded from the ERD website: [www.erd.gov.lk](http://www.erd.gov.lk))

Your early response in this regard is highly appreciated.

Tharanga Liyanage  
Additional Director General (CuD)  
for Director General

Copies to: Chief Secretaries, All Provincial Councils  
Consulate General of Sri Lanka in Guangzhou, Peoples Republic of China

අධ්‍යක්ෂ ජනරාල්  
பணிப்பாளர் நாயகம்  
Director General

94-11-2484693

කාර්යාලය  
அலுவலகம்  
Office

94-11-2484500

94-11-2484600

ෆැක්ස් අංකය  
தொலை நகல்  
Fax

94-11-2447633

94-11-2387153



**华中科技大学**  
HUAZHONG UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

**国际教育学院** (../index.htm)  
School of International Education

明德厚學  
求是創新

[HOME \(../INDEX.HTM\)](#)

[FAQ \(FAQ.HTM\)](#)

[SCHOLARSHIP INFORMATION AND TIPS  
\(SCHOLARSHIP\\_INFORMATION\\_AND\\_TIPS\)](#)

[CHINESE UNIVERSITY PROGRAM...  
\(CHINESE\\_UNIVERSITY\\_PROGRAM\\_CUP\\_\)](#)

[BILATERAL PROGRAMS\(BP\) \(BILATERAL\\_I\)](#)

[INTERNATIONAL CHINESE LANG...  
\(INTERNATIONAL\\_CHINESE\\_LANGUAGE\\_\)](#)

[MOFCOM SCHOLARSHIP \(MOFCOM\\_SCH\)](#)

[YOUTH OF EXCELLENCE SCHEME... \(YES\)](#)

## 2025 Application Guide for Youth of Excellence Scheme of China Program (Chinese Government Scholarship)

In order to cultivate the global governance talents with broad international vision, cross-cultural background, excellent quality and outstanding leadership, the Youth of Excellence Scheme of China Program has been launched under the Chinese Government Scholarship for recruiting the master's degree candidates in the areas concerned.

Huazhong University of Science and Technology (HUST) has been designated as one of the Higher Education Institutions to accept applications for this scholarship program.

### Scholarship Duration

1 year

### Programs Available at HUST

#### 1. Master of International Business

School: School of Economics

#### 2. Master of Public Administration (IMPA)

School: College of Public Administration

Type: Professional degree

Language of Instruction: English

### Duration of Schooling

2 years (1+1 Mode)

In the 1st year, students should complete the course study, the research and the preparatory work for the dissertation in China.

In the 2nd year, students need to return to the home country, combine with the own work, complete the dissertation and pass the defense.

### Eligibility

To be eligible, applicants must:

- be in good health both physically and mentally, under the age of 45;
- Bachelor's degree holder or above, with at least 3 years working experience. Those with relevant education or work background would be preferred.

- be senior public official, senior management staff of institutions or enterprises, administrative staff of universities or scientific research institutions, or those with working/internship experience in international organizations.

### **Language Proficiency**

Applicant should have a good command of English.

Those with certificate of English proficiency would be preferred:

- TOEFL 80, GRE General 310, IELTS 6.0 or above;
- Or the previous degree was instructed in English;
- Or has obtained other certificates of the same proficiency level which are accepted by HUST.

### **When & How to Apply**

Application Deadline: March 31st, 2025.

Please apply at CSC Online Application System for International Students (Visit <http://www.campuschina.org/>).

The **Program Category** is A, and the **Agency No.** is 1563.

### **Application Documents**

1. Application Form for Chinese Government Scholarship (filled in online);
2. A scanned copy of the Passport Information Page;
3. Diploma and certificate of highest education;
4. Academic transcripts. Transcripts in languages other than Chinese or English shall be attached with notarized translations in Chinese or English;
5. Certificate of English proficiency;
6. A study/research plan written in English (no less than 1000 words);
7. Two recommendation letters in Chinese or in English from professors or associate professors;
8. Foreigner Physical Examination Form (<https://iso.hust.edu.cn/tjjianbiao.pdf>). (Click to download);
9. Certificate of Non-criminal Record issued by the local public security/police station;
10. Certificate of employment or proof of working/internship experience.

### **Pre-admission**

After completing the online application, please download the <Application Form for Chinese Government Scholarship> and send it to our contact email: [admission@hust.edu.cn](mailto:admission@hust.edu.cn) (<mailto:admission@hust.edu.cn>) with the subject line "Youth of Excellence Scheme of China Program".

With the approval of the School/College, the Nomination Letter for admission would be issued soon for supporting your scholarship application.

Contact: Ms. XUE

Email: [admission@hust.edu.cn](mailto:admission@hust.edu.cn)

Tel: 0086-27-87542457

## 华中科技大学2025年 中国政府来华留学卓越奖学金项目招生简章

为培养具有广阔国际视野、优秀综合素质、卓越领导能力和跨文化背景的全球治理人才，中国政府来华留学卓越奖学金项目自2023年起正式启动，面向全球招收有关领域的硕士研究生候选人。

作为卓越奖学金项目的执行院校之一，华中科技大学受中国教育部委托，现将开放申请并执行有关国际人才培养项目。

### 一. 项目简介

#### 1. 国际商务硕士

学制：两年（1+1模式）

院系：经济学院

#### 2. 公共管理硕士

院系：公共管理学院

— 授课语言：英语

— 学位类型：专业学位

● 学制：两年（1+1模式）

第一学年，需在校完成全日制基础课程学习与考察研究工作，并完成学位论文的准备工作；

第二学年，需回所在国结合其自身本职工作实际，完成学位论文，并按要求进行学位论文答辩，合格者获得学位。

### 二. 资助内容：

卓越奖学金项目为全额奖学金，资助期限为一年。

第一学年，需在校完成全日制基础课程学习与考察研究工作，并完成学位论文的准备工作；

第二学年，需回所在国结合其自身本职工作实际，完成学位论文，并按要求进行学位论文答辩，合格者获得学位。

### 三. 申请条件

1.非中华人民共和国国籍，年龄不超过45周岁，身心健康。

2.具有本科及以上学历，有三年及以上工作经历；具有与所申请项目相关专业学习或工作背景者优先。

3.申请者须为以下四类人员之一：

①所在国政府部门处级（或相应级别）及以上的公职人员；

②机构和企业等单位高级管理人员；

③高校和科研机构行政管理人员；

④有国际组织任职或实习相关经历人员。

语言水平要求：

申请人需具备良好的英语能力。

我校将优秀考虑符合如下条件者：

- 达到托福80分，GRE310分，雅思6.0及以上分数者；

- 或前置学历授课语言为英语者；
- 或已获得被华中科技大学认可的其他相关语言成绩证明。

#### 四. 申请方式

申请人应自2025年3月31日前，登录中国政府奖学金来华留学管理信息系统 (<http://www.campuschina.org/>) 进行网上报名，并在线提交申请材料。

奖学金类型选择“Type A”，受理机构代码为：1563，申报项目为“中国政府来华留学卓越奖学金项目”。

#### 五. 申请材料

1. 中国政府奖学金申请表；
2. 护照信息页；
3. 经公证的最高学历证明；
4. 学习成绩单。中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文；
5. 语言能力证明；
6. 来华学习或研究计划（不少于1000字）；
7. 推荐信。申请人须提交两名教授或副教授的推荐信，用中文或英文书写；
8. 《外国人体格检查表》(<https://iso.hust.edu.cn/tijianbiao.pdf>)。（请点击下载）；
9. 无犯罪记录证明（由所在地公安机关出具）；
10. 工作证明/实习证明。

#### 六. 预录取通知书

请在完成线上申请流程以后，下载《中国政府奖学金申请表》并发送至电邮：[admission@hust.edu.cn](mailto:admission@hust.edu.cn)。邮件主题为：Youth of Excellence Scheme of China Program。

经相关院系审核通过，我校将为具备录取资格的申请人出具预录取通知书。该材料将作为中国政府奖学金优先录取的参考文件之一。

联系人：薛老师

Email: [admission@hust.edu.cn](mailto:admission@hust.edu.cn)

电话：027/87542457



International Student Office Huazhong University of Science and Technology

Copyright © 2013 ISO HUST. All rights reserved.

Address: 1037 Luoyu Road, Hongshan District, Wuhan 430074, P.R.China